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Protokół Nr IV/2011 z IV sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 4 lutego 2011r. 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 1005, zakończenia: 1545 

Stan Rady: 15 osób, obecni 15 osób. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Romuald Waniurski - planista, 

5. Ewelina Kudła – przedstawiciel Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Glacensis, 

6. Marek Wróblewski – prezes spółki „TERMEX”, 

7. Ewa Seweryn – lekarz rodzinny, 

8. Teresa Michalska – Przewodnicząca GKRPA Zastępca Kierownika OPS w Złotym Stoku, 

9. Krystyna Ujejska – pracownik biblioteki w Mąkolnie, 

10. Marta Adamiak – mieszkanka Złotego Stoku, 

11. Przedstawiciel prasy lokalnej – „Echo Tygodnia”, 

12. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

4. Analiza moŜliwości pozyskania środków finansowych z Funduszy Strukturalnych Unii 

Europejskiej i innych funduszy na realizację inwestycji gminnych. 

5. Analiza moŜliwości uruchomienia ośrodka zdrowia w Laskach. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2010r. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2011 r. Gminnego Programu Profilaktyki 

i Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Narkomanii na ternie Gminy Złoty Stok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług 

opiekuńczych, ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Złoty Stok.  

10.Podjęcie uchwały w sprawie opracowania na rok 2011 planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w publicznych szkołach 

i przedszkolach. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011r.  

12.Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na 
terenie gminy Złoty Stok. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Złoty Stok 

w materiałach reklamowych i promocyjnych. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Rady Programowej przy Centrum 

Kultury i Promocji w Złotym Stoku. 

15.Stanowisko w sprawie upowaŜnienia Burmistrza do przeprowadzenia rozmów w/s budowy 

nowej sieci ciepłowniczej.  

16. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Becela o godz. 1005 otworzył IV sesję 

Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości, oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad.  
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Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do porządku dziennego następujących punktów: 

1. Zapoznanie się ze stanowiskiem spółki TERMEX w zakresie przejęcia przez gminę 

miejskiej części sieci ciepłowniczej oraz stanowisko w sprawie upowaŜnienia 

Burmistrza do przeprowadzenia rozmów w/s budowy nowej sieci ciepłowniczej, jako 

punkt 3. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 

 

2. Informacja o stanie biblioteki w Mąkolnie i sprawozdanie z wyborów w sołectwach 

w sprawach róŜnych. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Zapoznanie się ze stanowiskiem spółki TERMEX w zakresie przejęcia przez gminę 

miejskiej części sieci ciepłowniczej. 

M. Wróblewski zaproponował, Ŝeby Rada rozwaŜyła moŜliwość odkupienia sieci od spółki 

„TERMEX” za kwotę 650 tys. zł z deklaracją całkowitej spłaty zaległości podatkowych na 

rzecz gminy Złoty Stok. Zapewnił, Ŝe część sieci znajdująca się po prawej stronie ul. 3 Maja 

jest w dobrym stanie i jeŜeli uda się utrzymać cenę oferowaną przez VAPO, to opłata 

mieszkańców za odbiór 1 GJ będzie przyzwoita. 

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe zaległość spółki „TEREMX” wobec gminy to ok. 390 tys. zł. 

Z deklaracji podatkowej wynika, Ŝe wartość miejskiej części sieci wynosi 140 tys. zł. Gmina 

moŜe ja przejąć maksymalnie do kwoty zaległości podatkowych. Gmina wcale nie musi 

przejmować tej sieci, moŜe w ramach wykonywanej dokumentacji na ul. Chemików 

zaprojektować nową sieć i ją wybudować, zwłaszcza w sytuacji, gdy spółka VAPO jest 

zainteresowana współfinansowaniem jej budowy.  
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M. Wróblewski oznajmił, Ŝe na spotkaniu w Toruniu w dniu 14.01.2011r. VAPO 

oświadczyło, Ŝe nie są zainteresowani, ani budową nowej sieci, ani jej dofinansowania. 

Wiadomo, Ŝe nowe sieci są lepsze i są lepiej izolowane, ale sprawność tej sieci wynosi 74% 

i jest to duŜy wskaźnik. Wiadomo, Ŝe w przeciągu 5 lat naleŜy wymienić studzienki i zawory, 

ale stan samej sieci jest dobry.  

 

Burmistrz odczytał pismo od przedstawiciela VAPO, w którym spółka VAPO wyraŜa wolę 

współfinansowania budowy nowej sieci. 

 

M. Wróblewski oznajmił, Ŝe złoŜył w Urzędzie Skarbowym skargę na działania gminy 

w stosunku do spółki „TEREMX”. 

 

R. Becela zapytał, czy spółka VAPO ma świadomość, Ŝe budowa nowej sieci moŜe potrwać 

nawet 2 lata? Kiedy oni zamierzają wybudować kotłownię? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe spółka 

posiada juŜ koncepcje budowy tej kotłowni. Jest to kotłownia kontenerowa, więc nie 

potrzebne jest pozwolenie na budowę, wystarczy jedynie zgłoszenie. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe sieć wymaga poniesienia nadkładów, a zaległości podatkowe 

niedługo wyniosą 650 tys. zł. M. Wróblewski powiedział, Ŝe obecnie generowane są bardzo 

małe straty. 

 

J. Tichanowicz zapytał, co będzie, jeśli odstąpimy od zakupu tej sieci? M. Wróblewski 

powiedział, Ŝe likwidacja spółki.  

 

A. Rapacz stwierdził, Ŝe obecnie mamy 3 warianty: 1. Przejęcie starej sieci za zobowiązania 

podatkowe. Jest to najbardziej kompromisowe rozwiązanie, poniewaŜ zaległości podatkowe 

trzykrotnie przewyŜszają wartość księgową sieci. 2. Budowa nowej sieci przy 

współfinansowaniu z VAPO 3. budowa sieci przy uzyskaniu 70% dofinansowania ze środków 

unijnych. Wówczas mamy nową siec i nie interesuje nas spółka „TERMEX”.  

 

M. Wróblewski oznajmił, Ŝe nie ma szans na przejęcie sieci za zaległości podatkowe, 

poniewaŜ spółka ma ogółem 800 tys. zł zaległości.  Burmistrz powiedział, Ŝe gmina nie 

będzie spłacać długów spółki „TERMEX”. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) upowaŜniła 

Burmistrza Złotego Stoku do prowadzenia rozmów w sprawie budowy nowej sieci 

ciepłowniczej.  

 

Ad 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

R. Waniurski zapoznał radnych z projektem uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  IV/21/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego we wsi Mąkolno. 

 

Ad. 5: 

Analiza moŜliwości pozyskania środków finansowych z Funduszy Strukturalnych Unii 

Europejskiej i innych funduszy na realizację inwestycji gminnych. 

E. Kudła przedstawiła radnym w formie prezentacji multimedialnej dziedziny wsparcia 

preferowane przez Euroregion Glacensis, projekty inwestycyjne złoŜone przez Gminę, ogólną 

kwotę do dyspozycji przez Stowarzyszenie oraz środki wykorzystane, informując, Ŝe jest 

jeszcze 1, 5 mln zł niewykorzystanych środków. 

 

R. Becela zapytał, kiedy będzie kolejny nabór wniosków? E. Kudła odpowiedziała, Ŝe do 

końca października.  

 

J. Tichanowicz- czy do końca 2013 r. jest termin składania wniosków, czy ich rozliczenia? 

E. Kudła oznajmiła, ze do składania.   

 

W. Król zapytał, czy kluby sportowe mogą składać wnioski? E. Kudła powiedziała, Ŝe tak. 

 

A. Rapacz zapytał, czy z projektem moŜe wystąpić klub, który ma w statucie zapisaną 

moŜliwość prowadzenia działalności gospodarczej z przeznaczeniem na cele statutowe? 

E. Kudła oznajmiła, Ŝe musi to dokładnie sprawdzić po dostarczeniu jej statutu.  

 

A. Rapacz oznajmił, Ŝe jest planowany w grudniu nabór wniosków na turystykę aktywną 

z RPO, zapytał, czy gmina przygotuje jakiś wniosek? Burmistrz powiedział, Ŝe jeśli nie uda 
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się wykonać wyciągu narciarskiego w ramach Qwsi to złoŜymy wniosek w ramach turystyki 

aktywnej. 

 

A. Rapacz stwierdził, Ŝe widzi minusy realizacji wyciągu narciarskiego. Zaproponował, Ŝeby 

rozwaŜyć moŜliwość stworzenia na „Michałówce” toru rowerowego do CROSA. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe „Michałówka” jest jedyną górką w gminie, która nadaje się na 

wyciąg narciarski. Przypomniał, Ŝe w gminie jest jeszcze wiśniowy sad. 

 

A. Rapacz zapytał, czy gmina złoŜy wniosek na wyciąg do 16.02? Burmistrz powiedział, 

Ŝe niewiadomo. 

 

Ad. 6: 

Analiza moŜliwości uruchomienia ośrodka zdrowia w Laskach. 

Burmistrz powiedział, Ŝe stanowisko wypracowane na Komisji Gospodarki zostało zapisane 

w formie umowy, przekazanej dzierŜawcy. Umowa ta zakłada, Ŝe gmina pokryje 50% 

kosztów wykonania dokumentacji oraz zapłaci róŜnicę między kosztem wykonania podłogi 

drewnianej a betonową. Wszystkie pozostałe formalności, typu zgoda Sanepidu na 

świadczenie usług zdrowotnych, naleŜą do dzierŜawcy.  

 

E. Seweryn zapoznała radnych z systemem finansowania przez NFZ za usługi świadczone 

przez lekarzy, informując, Ŝe posiada ryczałt liczony od ilości pacjentów. Przedstawiła 

historię osiedlenia się w Złotym Stoku. Jako lekarz miała otrzymać mieszkanie oraz miała 

mieć zapewnioną moŜliwość zrobienia specjalizacji w zakresie ginekologii. W rzeczywistości 

mieszkanie okazało się ruderą wymagającą remontu, a Ordynator w szpitalu nie wyraził 

zgody na wykonanie specjalizacji. Ówczesny Zarząd, w tej sytuacji przyznał jej fundusz na 

remont mieszkania dla lekarza w wysokości 10 tys. zł. Następnie przejęła gabinet lekarski 

w Laskach nie wiedząc, Ŝe jest on w złym stanie technicznym. Wykonała w nim remonty za 

własne środki, a co się okazało teraz została obwiniona za zdegradowanie obiektu. 

 

J. Tichanowicz powiedział, Ŝe sprawa ta była rozpatrywana przez poprzednią Radę. Ustalono 

wówczas takie rozwiązanie, Ŝe Pani zrezygnuje z dzierŜawy tego obiektu, gmina go 

wyremontuje na własny koszt i zostanie ogłoszony przetarg. E. Seweryn oznajmiła, Ŝe z tego, 

co wie,  będzie wyłączona z moŜliwości przystąpienia do tego przetargu. Dodała, Ŝe nie 

podpisze umowy zaproponowanej przez Burmistrza, poniewaŜ w tym budynku jest jeszcze 



 7 

jeden problem, a mianowicie wspólne szambo z budynkiem obok, które nieopróŜnione wybija 

w przychodni.  O tym problemie równieŜ nie wiedziała podpisując umowę dzierŜawy. Osoby 

zamieszkujące w budynku obok nie chcą współpracować w zakresie rozwiązania problemu 

tego szamba. Oznajmiła, Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby przydzielenie jej nowego 

pomieszczenia, będącego w zarządzie Rady Sołeckiej, w którym mogłaby przynajmniej 

wypisywać recepty dla pacjentów. 

 

E. Ruszkowska zapytała, czy jest w Laskach jakiś odpowiedni lokal? Burmistrz powiedział, 

Ŝe nie. Po remoncie świetlicy ze środków unijnych równieŜ nie będzie moŜna prowadzić 

w niej działalności gospodarczej.  

 

A. Rapacz zapytał, ilu procentowo pacjentów w Lskach jest zapisanych do Pani przychodni, 

a ilu do Medicusa, Salusa, Omegi? E. Seweryn oznajmiła, Ŝe u niej jest 80%. 

   

Ad. 7: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2010r. 

T. Michalska przedstawiała radnym sprawozdanie za 2010r. z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

J. Tichanowicz zapytał, jaka jest tendencja zjawiska alkoholizm? T. Michalska oznajmiła, 

Ŝe jest to niestety tendencja wzrostowa.  

 

J. Tichanowicz zapytał, kogo dotyczy problem narkomanii? Monika Marmura – Brysiak 

oznajmiła, Ŝe problem ten został wykryty przez nauczycieli w gimnazjum. W związku z tym 

ułoŜyła program profilaktyczny, który został przeprowadzony wśród młodzieŜy. 

 

E. Ruszkowska zapytała, jakiej grupy wiekowej dotyczy problem alkoholizmu? M. Marmura 

– Brysiak powiedziała, Ŝe młodych ludzi w wieku 25-40, co jest niepokojące są wśród nich 

matki. 
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Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2011 r. Gminnego Programu Profilaktyki 

i Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Narkomanii na ternie Gminy Złoty Stok. 

M. Marmura Brysiak zapoznała radnych z projektem uchwały, informując, Ŝe program ten 

zawiera elementy, które są rzeczywiście przez Komisje realizowane.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) podjęła uchwałę Nr IV/22/11 

w sprawie przyjęcia na 2011 r. Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi oraz Narkomanii na ternie Gminy Złoty Stok. 

 

W związku z przybyciem na obrady Pani Krystyny Ujejskiej (pracownika biblioteki 

w Mąkolnie) Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie wyraziła zgodę na zmianę porządku 

i przeanalizowanie tego punktu poza kolejnością. 

 

Ad. 9: 

Informacja o stanie biblioteki w Mąkolnie. 
K. Ujejska oznajmiła, Ŝe sprzęt w bibliotece w Mąkolnie jest bardzo stary. Są to obdrapane 

segmenty i biurka. Biblioteka ma zostać przeniesiona do remizy OSP i istnieje obawa, 

Ŝe większość mebli rozpadnie się podczas przenoszenia. Komisja z Urzędu stwierdziła, 

Ŝe sprzęt jest juŜ bezuŜyteczny. Oznajmiła, Ŝe w sekretariacie Urzędu zostało złoŜone pismo 

Dyrektora CKiP w tej sprawie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przychyliła się do prośby. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług 

opiekuńczych, ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi.  

T. Michalska zapoznała radnych z projektem uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  IV/23/11 w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług opiekuńczych, 

ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 



 9 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi.  

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Złoty Stok.  

 

Po zapoznaniu się z jednogłośnie pozytywnymi opiniami Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych oraz połączonych Komisji Gospodarki i BudŜetowej, Rada Miejska 

jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę Nr  IV/24/11 w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone 

przez Gminę Złoty Stok.. 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie opracowania na rok 2011 planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w publicznych szkołach 

i przedszkolach. 

 

Po zapoznaniu się zaakceptowaną przez związki zawodowe zmianą w projekcie uchwały 

polegającą na dopisaniu w §4 pkt 9 o treści „Socjoterapia” oraz po zapoznaniu się 

z jednogłośnie pozytywnymi opiniami Komisji Edukacji i Spraw Społecznych oraz 

połączonych Komisji Gospodarki i BudŜetowej, Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 

0 przeciw, 0wstrzymujących) podjęła uchwałę Nr  IV/25/11 w sprawie opracowania na rok 

2011 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w publicznych szkołach i przedszkolach, wraz ze zmianą. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011r. 

Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

J. Tichanowicz stwierdził, Ŝe zmniejszono środki na remonty dachów, celem reaktywowania 

orkiestry dętej. Przypomniał, Ŝe gmina ma program na dofinansowanie elewacji i dachów. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe środki na dofinansowanie 2 pozytywnie zaopiniowanych 

wniosków są zabezpieczone w innym paragrafie. 
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J. Tichanowicz zapytał, z jakich remontów rezygnujemy? Skarbnik oznajmiła, Ŝe z Ŝadnych. 

Zmniejszona zostanie kwota ogólna na remonty dachów w gminnych lokalach. Jeśli wyniknie 

taka potrzeba, to dokonamy zwiększenia w tym dziale.  Burmistrz dodał, Ŝe lista dopłat do 

remontów we wspólnotach jest juŜ zamknięta i na ten cel są zabezpieczone środki.  

 

W. Król zapytał, z czyjej inicjatywny wynikła potrzeba reaktywowania orkiestry? Burmistrz 

odpowiedział, Ŝe zgłosiło się 20 osób chętnych. W ramach tego projektu chcemy zakupić 

instrumenty, stroje i szafy. Orkiestra będzie mieć siedzibę w remizie OSP. 

 

A. Rapacz przypomniał, Ŝe w grudniu jest planowany nabór wniosków na turystykę aktywną 

z RPO, zapytał, czy gmina przygotuje jakiś wniosek? Burmistrz powiedział, Ŝe jeśli nie uda 

się wykonać wyciągu narciarskiego w ramach Qwsi to złoŜymy wniosek w ramach turystyki 

aktywnej. 

 

Rada Miejska większością głosów (14 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  IV/26/11 w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2011r. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

na terenie gminy Złoty Stok. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały. 

W. Król zaproponował następujące zmiany do projektu uchwały: 

1. Wykreślić wszystkie tytuły, 

2. Zmienić treść §4 ust 2: „Dla klubów sportowych, w których wiodącą dyscyplina sportową 

jest piłka noŜna, dla zadań wynikających z §3 pkt 3, 4, 5 wprowadza się następujące 

zasady wsparcia w zaleŜności od kategorii rozgrywek” 

3. w §4 ust. 2 pkt 1 na końcu dopisać lub mniej, pozostałe punkty bez zmian. 

 

Sekretarz Gminy poinformowała radnych o autopoprawce do projektu uchwały polegającej na 

dopisaniu w §6 ust. 1 na końcu dodatkowego zadania-„ Wzór wniosku stanowi załącznik nr 1 

do uchwały.” oraz literówki w §7 ust. 1 pkt 2 – „realizację” i §7 ust 3 – „Niewykorzystana” 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

ww. zmiany i autopoprawki do projektu uchwały. 
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 Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  IV/27/11 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na 

terenie gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Złoty Stok 

w materiałach reklamowych i promocyjnych. 

W. Król oznajmił, Ŝe nie moŜemy wydawać podmiotom bezwarunkowej zgody na 

wykorzystywanie herbu, poniewaŜ ulotki, które będą zawierały błędy, bądź nieprawdziwe 

informacje będą psuć wizerunek miasta. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe naleŜy zgodę wydać na określony czas. R. Rapacz wyjaśnił, 

Ŝe będzie to na szkodę inwestora, który wydrukuje duŜą ilość  ulotek, a upłynie mu czas na 

wykorzystanie herbu. Zaproponował, Ŝeby dopisać w uchwale, Ŝe materiały promocyjne 

wymagają akceptacji Burmistrza. 

 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe będzie to problematyczne, poniewaŜ ktoś będzie musiał 

dokładnie sprawdzać wszystkie materiały wszystkich podmiotów.  

 

W. Król zaproponował, Ŝeby w projekcie uchwały dopisać §2 w którym zamieścić zapis, 

Ŝe w przypadku stwierdzenia błędów, bądź niewłaściwego wykorzystania herbu, Rada moŜe 

cofnąć zgodę. Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe takie rozwiązanie wymaga równieŜ sprawdzania 

materiałów. Rada zawsze moŜe uchylić tę uchwałę. 

 

Rada Miejska większością głosów (11 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący) podjęła uchwałę 

Nr  IV/28/11 w sprawie wyraŜenia zgody na uŜywanie herbu Gminy Złoty Stok 

w materiałach reklamowych i promocyjnych. 

 

Ad. 16: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Rady Programowej przy Centrum 

Kultury i Promocji w Złotym Stoku. 

Przewodniczący Rady odczytał §1 projektu uchwały. 
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Rada Miejska większością głosów (13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące) podjęła uchwałę 

Nr  IV/29/11 w sprawie powołania Społecznej Rady Programowej przy Centrum Kultury 

i Promocji w Złotym Stoku. 

 

Ad. 17: 

Sprawy róŜne: 

M. Adamiak poinformowała, Ŝe chce stworzyć Mistrzostwa w elektro painball. Będzie to 

I Mistrzostwo w tej dziedzinie w Polsce.  Termin imprezy planuje jesienią. Potrzebuje 

miejsca na organizację mistrzostw. Idealnym będzie stadion miejski, poniewaŜ jest duŜo 

przestrzeni i są miejsca dla widowni. Zapewniła, Ŝe ta dyscyplina nie uszkodzi murawy 

boiska. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe dysponentem stadionu jest Klub „UNIA” i naleŜy z nim ustalić 

warunki wykorzystania stadionu. 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady odczytał: 

1. Interpelacja radnego J. Tichanowicz z dnia 04.02.2011 r. w sprawie nieprawidłowo 

wykonanego remontu Kaplicy św. Trójcy w Złotym Stoku (wnioski ze strony 

www.zlotystok.net). 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe nie będzie polemizował z internautami. Zaproponował, Ŝeby 

zainteresowani złoŜyli osobiście swoje uwagi, co do realizacji zadania. J. Tichanowicz 

oznajmił, Ŝe jako radny ma obowiązek zgłaszać uwagi, a Burmistrz winien na interpelacje 

pisemne udzielić pisemnej odpowiedzi. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe elewacja została wykonana prowizorycznie, za względu na złą pogodę. 

Inwestycja nie została jeszcze odebrana. Zagięcia blach, jak i inne prace będą wykonane 

w miesiącach marzec – kwiecień. 

 

2. Interpelacja z dnia radnego D. Maziakowskiego w sprawie wynagrodzenia Burmistrza 

oraz osób funkcyjnych w UM. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pisemna odpowiedź na interpelacje radnego. 

 

3. Wyjaśnienie pana J. Grzelińskiego z dnia w sprawie oświetlenia ulicznego, znajdującego 

się na jego terenie. 
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4. Pismo z dnia 17.01.2011 r. od Przewodniczącej Społecznej Rady Programowej przy CKiP 

o uzupełnienie składu. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe została juŜ podjęta uchwała w tej sprawie. 

 

5. Prośba z dnia 11.01.2011 r. od pani Sylwii Wielgus o umoŜliwienie dofinansowania 

szczepienia ochronnego przeciwko rakowi szyjki macicy dla córki. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) uznała, Ŝe naleŜy 

przygotować projekt uchwały umoŜliwiający dofinansowanie dodatkowego szczepienia dla 

córki pani S. Wielgus. 

 

6. Pismo Państwa Marii i Zbigniewa Parys w sprawie remontu dachu na budynku 

Pl. Kościelny 10 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku uznała, Ŝe rozwiązywanie takich problemów naleŜy do 

kompetencji RM i pismo to trzeba skierować do Zarządcy budynku, celem załatwienia sprawy. 

 

Radny A. Rapacz opuścił obrady (15.10). 

 

7. Pismo z dnia 11.01.2011 r. znak RPO-645711-XX-10/BM od Rzecznika Praw 

Obywatelskich dot. zaplanowania w budŜecie środków na pokrycie kosztów pobytu pana 

A. Kokoszki w Domu  Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe jako przedstawiciel Rady wystosuje pismo do 

Burmistrza, informujące, Ŝe obecna Rada podczas prac nad projektem budŜetu została 

zapoznana z wnioskiem o zabezpieczenie środków na pokrycie kosztów pobytu Pana 

A. Kokoszki w Domu Pomocy Społecznej, jednak z uwagi na moŜliwość kompromisowego 

rozwiązania sprawy (umieszczenia Pana A. Kokoszki w Zakładzie Opiekuńczo – 

Leczniczym, który zapewnieni mu fachową i całodobową opiekę, bez koniczności uiszczania 

dodatkowych opłat przez gminę), Rada nie zabezpieczy na ten cel dodatkowych środków. 

−   Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada Miejska 

przyjęła treść sprawozdania bez uwag. 
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−   Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z wykonania wniosków z poprzedniej sesji. 

−   Zapytania i wolne wnioski. 

R. Becela – dlaczego w gminie Złoty Stok wszystkie imprezy odbywają się w innych 

terminach, niŜ powinny być? (14 lutego – Walentynki, 1-3 Maja, 11 listopada) 

 

D. Maziakowski – rozwaŜyć moŜliwość (raz w tygodniu przez parę godzin) bezpłatnego 

korzystania z sali sportowej dla osób najuboŜszych. 

 

J. Tichanowicz: 

− przez ul. Wolności odbywa się transport cięŜki, który niszczy trylinkę, 

− na 2 głównych przejściach dla pieszych w Złotym Stoku nie ma oświetlenia (na 

jednym z nich zdarzył się powaŜny wypadek z udziałem pieszego) 

 

W. Król: 

− ustawić znak świetlny na przejściu dla pieszych (droga krajowa nr 46), 

− ustawić lustro w Laskach na skrzyŜowaniu drogi krajowej nr 46 z droga powiatową.  

 

Ad.9: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodniczący Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknął o godz. 15.45 IV sesję Rady Miejskiej. 

 
 
Protokołowała Weronika Gołdyn 
 
 
 

Przewodniczący Rady 
 

/-/ Rafał Becela 
 


